
   

Vra  gen CDA m.b.t. Marktbrug                               

Inleiding:

Al zeer geruimte tijd geleden zijn maatregelen genomen qua gebruik van de Marktbrug, vanwege de 

bouwkundige staat van de brug. Onder andere werd het gebruik van autoverkeer beperkt. Het 

gebruik van de brug is altijd al beperkt door de plaatsing van paaltjes. 

Inmiddels kan worden geconstateerd dat de brug frequent gebruikt wordt voor kruisend 

(vracht)autoverkeer en parkeren. Het aanzicht van dit mooie stukje binnenstad wordt geweld aan 

gedaan met geparkeerde auto’s en de veiligheid van voetgangers is in het geding, nu zij niet rekenen 

op kruisend verkeer via de brug.

De CDA-fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen:

1. Is de conditie van de brug dermate verbeterd dat deze weer volledig open gesteld kon 

worden voor (vracht)verkeer? 

2. Waarom wordt geen gebruik meer gemaakt van de paaltjes om verkeer op de brug te 

weren?

3. Waarom heeft het (fout)parkeren in dit stukje binnenstad geen aandacht? 

4. Hoe beoordeeld het college de veiligheidssituatie op de brug nu voetgangers en bezoekers 

die even op de brug van de omgeving genieten, geen verkeer verwachten?

Dick Stapel

CDA-fractie

7-12-2020


